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Openbare samenvatting van het verslag van de vergadering van 13 januari 2023 

Presentie 
Aanwezig:  
Mary Huisman-Bakker, Arnoud de Heus, Donald de Kloet, Trienke Stellema, Martin Vuijk en Martin 
Vredenduin (voorzitter) 

Het besloten gedeelte van de vergadering 

Omdat het gemeentehuis gesloten bleek te zijn, is uitgeweken naar de bibliotheek in Loosdrecht.  

Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de kandidaat voor het lidmaatschap van de Adviesraad 
welkom. 

Gesprek met het kandidaat-lid 

Hij heeft zich aangemeld als kandidaat-lid voor de Adviesraad. Het gesprek van vanmiddag is bedoeld 
als kennismaking, zodat de Adviesraad kan bepalen of hij kan worden uitgenodigd. Anderzijds kan hij 
zich een beeld vormen over de Adviesraad en of dat voldoet aan zijn verwachtingen.  

De kandidaat vertelt iets over zijn achtergrond en over zijn beweegredenen.  

Mary heeft een aantal vragen over zijn herkomst en over zijn bezigheden. Deze vragen worden naar 
tevredenheid beantwoord.  

De kandidaat blijkt een conflicterende functie binnen de gemeente te vervullen, maar is bereid om 
afstand te doen van deze functie. 

Besloten wordt om de kandidaat uit te nodigen om toe te treden tot de Adviesraad. Omdat hiervoor 
een besluit van het College van B&W nodig is, zal de voorzitter een voordracht indienen bij het 
College. 

Mededelingen 

Mary heeft een gesprek gehad met de directeur van de Donnerschool. Zij reikt een folder van de 
school uit over het jeugdarrangement (OJA). Dit jeugdarrangement is een pilot op twee scholen in de 
regio. Na evaluatie besluit de Regio of deze arrangementen breder worden uitgerold. De voorzitter 
heeft in een eerder stadium medegedeeld dat er bij de Regio wat twijfels zijn over de doelmatigheid 
van OJA. Er bestaat vrees voor dubbele zorg en dus meer kosten. Het PFHO wil uit de evaluatie zien 
dat OJA een kostenbesparing oplevert in de zin dat bijvoorbeeld uitstroom naar het gewone 
onderwijs mogelijk is. 

Mary geeft aan dat het helemaal niet nodig is om OJA over meer locaties uit te rollen. Laat het vooral 
bij de scholen die er nu mee werken. Dat is beter beheersbaar en doelmatiger. 

Mary wil graag een keer een gesprek met de beslissers bij de Regio. De voorzitter zal daarvoor 
zorgen. 

Vaststelling verslag vorige vergadering en de samenvatting daarvan 

Deze worden ongewijzigd vastgesteld. 
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Voorbereiden gesprek wethouder 

Het gesprek van 22 december 2022 is door de wethouder afgezegd in verband met een onverwachte 
andere vergadering. De gespreksonderwerpen van toen zijn nog steeds actueel en zullen opnieuw 
worden aangedragen. 

Lopende regionale adviestrajecten 

Er loopt nog één adviesaanvraag en wel over woningaanpassingen. Eind januari krijgen de 
Adviesraden de aanbestedingsdocumenten echter zonder de prijzen (is ook zo afgesproken). 
Waarschijnlijk hebben wij dan twee weken om te reageren. 

Integraal beleidskader 

Anne-Wil Hak van BMC is aangesteld als projectleider. Zij zou vanmiddag een presentatie over het 
project geven. Anne-Wil is echter ziek, waardoor de presentatie niet kan doorgaan. Er wordt een 
nieuwe moment gekozen. 

Openbaar gedeelte 

Samenvattingen PFHO 

Er zijn diverse ontwikkelingen. Voor zover daar beleidsstukken uit voortvloeien zal de voorzitter deze 
naar de leden van de Adviesraad toesturen. 

W.v.t.t.k. 

Geen 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 16.00 uur 

MJV/18-1-2023 


